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 Protokół nr 106/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 maja 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie 

zlecona realizacja zadania publicznego pn. Aktywizacja niepełnosprawnych. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie 

zlecona realizacja zadania publicznego pn. Działalność na rzecz osób w wieku 

emerytalnym. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie bilansu skonsolidowanego powiatu nowomiejskiego za 2016 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła bilans skonsolidowany. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w Zespole Szkół 

im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka-Martko- dyrektor ZS im. C.K. Norwida oraz 

pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że arkusz został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratorium 

Oświaty, jest zgody z planem naboru przyjętym przez Zarząd. Szczegółowo omówiła arkusz 

ZS im. C.K. Norwida. 

Pani Przeradzka-Martko dodała, że arkusz jest również pozytywnie zaopiniowany przez 

związki zawodowe. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani B. Przeradzka-Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w Zespole Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku 

/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara- dyrektor ZSZ z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że Kuratorium Oświaty miało uwagi do arkusza ZSZ. 

Wyjaśniła, że chodzi tutaj o zmiany dotyczące nowych kierunków kształcenia tzn. o siatkę 

godzin szkoły branżowej. Dodała, że w momencie kiedy był tworzony arkusz organizacyjny 

to nie było siatki godzin do szkoły branżowej. Wyjaśniła, że w arkuszu była uwzględniona 

szkoła zawodowa. W międzyczasie zostało podpisane rozporządzenie w powyższej kwestii. 

W związku z powyższym pan dyrektor poprawił arkusz zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. 

Pan Buliński zapytał czy poprawek w arkuszu nie trzeba ponownie konsultować z kuratorium. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że przeprowadziła rozmowę z pracownikami kuratorium i nie 

trzeba z nimi konsultować poprawek dokonanych w arkuszu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Iwona Krajewska – p.o. dyrektora PCRE/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że arkusz został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratorium 

Oświaty, jest zgody z planem naboru przyjętym przez Zarząd. Szczegółowo omówiła arkusz 

PCRE. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani I. Krajewska oraz pani B. Orłowska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały w sprawie upoważnienia pani Grażyny Zarzembłowskiej do 

podpisania umowy o świadczenie usług certyfikacyjnych. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że należy uchylić powyższa uchwałę ponieważ zgodnie z 

obowiązującymi przepisami dokumentacja będzie musiała być wysyłana tylko i wyłącznie 

elektronicznie w toku postępowania. Dlatego też więcej osób będzie musiało być  

upoważnionych do podpisu elektronicznego ok. 20 osób. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Gminy Rybno 

dotyczącym pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego. 

 

Pan Starosta odczytał pismo z Gminy Rybno stanowiące załącznik nr 3. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja 

zadania publicznego pn. Aktywizacja niepełnosprawnych. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że oferta w/w stowarzyszenia była opublikowana przez 7 dni, nie 

wpłynęły uwagi dotyczące oferty. Dodała, że stowarzyszenie otrzyma dotację w wysokości 

1560 zł na realizację w/w zadania publicznego. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania 

publicznego pn. Działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że oferta w/w stowarzyszenia była opublikowana przez 7 dni, nie 

wpłynęły uwagi dotyczące oferty. Dodała, że oferta została uzupełniona o dokładne dane oraz 

o oświadczenia stowarzyszenia. Wyjaśniła, że stowarzyszenie otrzyma dotację w wysokości 

1000 zł na realizację w/w zadania publicznego /wnioskowali o kwotę 1 100 zł/. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że od 28 maja gościmy delegację z Powiatu Oldenburg. 

Zaprosiła wszystkich na konferencję, która odbędzie się 29 czerwca w Starostwie 

Powiatowym.  

Pan Buliński poinformował, że w porządku sesji Rady Powiatu jest informacja z działalności 

Szpitala Powiatowego. Zapytał, czy coś zmieniło się  od ostatniej informacji przedstawionej 

przez pana dyrektora na posiedzeniu Zarządu w dniu 17 maja tzn. czy coś wiadomo więcej o 

wniosku na remont szpitala.  

Pan Starosta odpowiedział, że wniosek na remont szpitala przeszedł do oceny formalnej. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


